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Proponowany porządek obrad LVII sesji Rady Miasta przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta i prezesów spółek 

miejskich. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

2021r. 

9. Informacja o stanie dróg gminnych na terenie Miasta Brzeziny i podsumowanie akcji 

zimowego utrzymania dróg.  

10. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli złożonych przez zainteresowanych 

wniosków o najem socjalny lokalu. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2022-2025, 

2) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2022 rok, 

3) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej Łódzkie sp. z o.o. z siedzibą w Radomsku, 

4) dalszego udziału Miasta Brzeziny w Lokalnej Grupie Działania - Stowarzyszeniu               

Na Rzecz Rozwoju Społeczności Lokalnej "Mroga", 

5) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w 2022 roku. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Zakończenie sesji. 

 
 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko otworzył LVII sesję Rady Miasta Brzeziny            

w dnia 28 kwietnia 2022 r. o godz. 905 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta.                            

Sesja była transmitowana na żywo do internetu przez platformę posiedzenia.pl. 

 

2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 12 radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Radni Adam Durański oraz Krzysztof Sienkiewicz spóźnili się na posiedzenie Rady Miasta. 

Radny Janusz Nowański był nieobecny podczas posiedzenia. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta i prezesów spółek 
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miejskich. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

2021r. 

9. Informacja o stanie dróg gminnych na terenie Miasta Brzeziny i podsumowanie akcji 

zimowego utrzymania dróg.  

10. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli złożonych przez zainteresowanych 

wniosków o najem socjalny lokalu. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2022-2025, 

2) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2022 rok, 

3) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej 

Inicjatywie Mieszkaniowej Łódzkie sp. z o.o. z siedzibą w Radomsku, 

4) dalszego udziału Miasta Brzeziny w Lokalnej Grupie Działania - Stowarzyszeniu               

Na Rzecz Rozwoju Społeczności Lokalnej "Mroga", 

5) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w 2022 roku. 

12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

13. Zakończenie sesji. 

 

4.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Pani Burmistrz przedstawiła informację z prac między sesjami: 

 

- 30 marca złożyliśmy aktualizację fiszy dla projektu pn. „Budowa wielofunkcyjnej pasywnej 

hali sportowej w Brzezinach” w ramach środków ZIT. Projekt obejmuje budowę 

wielofunkcyjnej hali sportowej jako projektu demonstracyjnego spełniającego standardy 

budynku pasywnego, pełniącego funkcję sportowo-widowiskową. W przedmiotowym projekcie 

zostaną zastosowane standardy budowlane, instalacyjne, które spełnią warunki 

zakwalifikowania go jako budynku pasywnego. Maksymalna możliwa do uzyskania kwota 

dofinansowania to 5.540.000,00 zł (kwota ta została wskazana w pierwotnej wersji fiszy 

projektowej z 2017 r., w której całkowita wartość zadania została oszacowana na 8 mln zł). 

Zarząd SŁOM nie podjął jeszcze decyzji, który z beneficjentów zostanie wezwany do złożenia 

dokumentacji aplikacyjnej. Istnieje możliwość połączenia na to zadanie środków z Polskiego 

Ładu ze środkami z ZIT, 
 

- 31 marca po przeprowadzeniu negocjacji z PGE Obrót S.A. zawarła umowę na dostawę energii 

elektrycznej wraz ze świadczeniem usługi dystrybucji energii elektrycznej dla Miasta Brzeziny 

do kwoty 400.000,00 zł na okres 3 miesięcy,  
 

- 4 kwietnia Urząd Marszałkowski WŁ opublikował listę projektów wybranych do 

dofinansowania w ramach Konkursu z Poddziałania 4.1.2 Odnawialne źródła energii w ramach 

RPO WŁ na lata 2014-2020. Wsparcie otrzymały jedynie gminy wiejskie  realizujące  projekt z 

drugim źródłem OZE i w partnerstwie. Projekt pn. „Zwiększenie produkcji energii ze źródeł 

odnawialnych na terenie Miasta Brzeziny – Etap II” został umieszczony na 40 miejscu listy 

rezerwowej. Projekt spełnił kryteria wyboru projektów i uzyskał minimum punktowe. Jeżeli 

Urząd Marszałkowski dokona stosownego zwiększenia środków finansowych przeznaczonych 

na realizację przedsięwzięć z listy rezerwowej, co jest bardzo prawdopodobne, projekty 

rezerwowe wg kolejności na liście będą wyłaniane do dofinansowania. Powyższe nie przekreśla 

jeszcze szans na realizację projektu Miasta Brzeziny, 
 

- 12 kwietnia spotkała się z dyrektorami szkół i przedszkoli w sprawie naboru dzieci do tych 

placówek, 
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- 13 kwietnia podpisała umowę z Wojewodą Łódzkim Tobiaszem Bocheńskim na realizację 

zadania pn. „Poprawa jakości dróg gminnych na terenie Miasta Brzeziny poprzez remont ulicy 

Spacerowej” na długości 200 metrów. Remont polegać będzie na wymianie lub uzupełnieniu 

podbudowy i wykonaniu nowej nakładki asfaltowej, częściowej wymianie uszkodzonych lub 

całkowicie zniszczonych elementów chodnika oraz krawężników, wymianie barierek 

ochronnych na przepuście rzecznym, namalowanie nowych znaków poziomych i wymianę 

istniejących znaków pionowych, zamontowanie znaków pionowych D6 z pulsarem zasilanych z 

odnawialnych źródeł energii w postaci wiatraków i paneli fotowoltaicznych. Dofinansowanie z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg wynosi 865.526,00 zł. Całkowita wartość zadania 

1.081.908,00 zł, 
 

- 13 kwietnia po przeprowadzonym postępowaniu w trybie podstawowym bez negocjacji na 

wykonanie zadania „Poprawa dostępności do kompleksu przedszkolno – żłobkowego w 

Brzezinach wraz z budową placu zabaw i infrastrukturą towarzyszącą” zawarła umowę z 

wykonawcą – firmą FreeKinds s.c.  z Trzęsowic na kwotę 401.352,54 zł brutto, 
 

- 13 kwietnia podpisała umowę ze Skarbem Państwa reprezentowanym przez Centrum 

Projektów Polska Cyfrowa z/s w Warszawie na sfinansowanie projektu „Cyfrowa gmina” na  

kwotę grantu 370.950,00 zł. W ramach projektu Miasto Brzeziny planuje zakup zestawów 

komputerowych wraz z oprogramowaniem, programów antywirusowych, urządzeń 

optymalizujących wydajność serwerów i innego sprzętu IT oraz sprzętu informatycznego do 

prowadzenia zajęć dydaktycznych na odległość. Ponadto projekt obejmuje przeprowadzenie 

diagnozy cyberbezpieczeństwa,  
 

- 19 kwietnia wykonawca zadania „Przebudowa ciągu dróg w ul. Św. Anny, Wodociągowej i 

Południowej w Brzezinach – etap I” rozpoczął roboty budowlane na ul. Wodociągowej, 
 

- 21 kwietnia po przeprowadzonym postępowaniu w trybie podstawowym bez negocjacji 

wybrała wykonawcę na zadanie „Zakup ciągnika rolniczego wraz z osprzętem” (zamiatarki) 

firmę P.H.U. ZIMEX Halina Zimoch z Leszczy na kwotę 330.000,00 zł brutto. 
 

- 21 kwietnia odbyła się rada budowy w sprawie realizacji inwestycji – budowy kanału                       

w ramach zadania „Przeciwdziałanie zagrożeniu powodziowemu”, 
 

- 25 kwietnia odbyło się spotkanie z przedstawicielami Centralnego Portu Komunikacyjnego w 

sprawie przebiegu linii kolejowej na trasie nr 85 – odcinek Warszawa Zachodnia–CPK-Łódź 

Widzew przebiegającej przez teren miasta Brzeziny. 
 

Na posiedzenie przybył spóźniony radny Krzysztof Sienkiewicz. 
 

Dyskusja. 

 

Radny Dariusz Guzek zapytał o szczegóły spotkania z przedstawicielami Centralnego Portu 

Komunikacyjnego. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż początkowo spotkanie miało odbyć się on-line, jednak                  

w ostatniej chwili CPK zadecydowało, iż spotkanie odbędzie się stacjonarnie w Brzezinach.                   

Na spotkaniu przedstawiono 3 warianty, które są poddane dalszej procedurze – dwa nawzajem 

nakładające się warianty północne oraz wariant południowy. Do końca czerwca br. mamy 

otrzymać informację o wyborze inwestora, następnie zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie 

projektu. Termin wykonania całej inwestycji planowany jest na koniec 2027 roku. 
 

Radny Daniel Szymczak dopytał, czy podczas spotkania poruszono temat konsultacji 

społecznych, które miały odbyć się w I kwartale (a które nie odbyły się), natomiast na stronie 

CPK zamieszczono informację, że mieszkańcy mogą zadawać pytania, jednak wyłącznie drogą 

elektroniczną. 
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Pani Burmistrz odpowiedziała, iż od 15 kwietnia br. ruszyła nowa strona. Zmienił się skład 

osób, które zajmują się projektem i procedowaniem przebiegu trasy. Mieszkańcy wszystkie 

swoje wnioski oraz uwagi, co do wariantów oraz przebiegu inwestycji mogą składać na nowej 

stronie, która opublikowaliśmy na naszym facebooku. CPK deklaruje, iż wszyscy mieszkańcy 

uzyskają odpowiedzi na swoje pytania. 
 

Radny Dariusz Guzek powiedział, iż wynika z tego że przedstawiciele CPK nie liczą się z 

wynikami konsultacji społecznych, które wcześniej były prowadzone, ani ze stanowiskiem Rady 

Miasta, ani Miasta. Wybiorą najbardziej odpowiedni wariant i postawią nas przed faktem 

dokonanym. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż przekazuje jedynie informacje. Wyniki konsultacji zostały 

przedstawione graficznie. Poprosiła o wyniki konsultacji z gminy Brzeziny, gminy Nowosolna i 

Miasta Brzeziny, z których wynikało, iż mieszkańcy tych trzech gmin optują za wariantem 

południowym i to właśnie on uzyskał największą akceptację mieszkańców.   
 

Radna Ilona Redlińska zapytała, czy jest szansa na przystanek w Brzezinach?  
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż wszystkie warianty mają zaplanowane stacje kolejowe z 

towarzyszącą infrastrukturą – parkingami, z zagospodarowaniem terenu, ze zjazdami i inną 

infrastrukturą towarzyszącą.   
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała kiedy będziemy mieć pewność, który przebieg 

będzie realizowany?           
       

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż zgodnie z tym co powiedzieli przedstawiciele CPK do końca 

czerwca ma być wyłoniony wariant inwestorski, dopiero później CPK ogłosi przetarg na projekt 

całej inwestycji. Cała procedura jest bardzo złożona i czasochłonna, gdyż musi jeszcze zostać 

wydana decyzja środowiskowa. Termin zakończenia inwestycji planowany jest na 2027 rok. 
 

Dorota Tomczak-Dratkiewicz zwróciła uwagę, że radni nie zostali poinformowani o 

poniedziałkowym spotkaniu z CPK. Dodatkowo mieszkańcy, którzy przybyli na spotkanie nie 

mogli wziąć w nim udziału. 

Radna zapytała na jaką pomoc ze strony Miasta mogą liczyć mieszkańcy, którzy zostaną 

wysiedleni z ziem, przez które ma przebiegać inwestycja? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż warunki spotkania ustala CPK i ona nie ma na to wpływu, 

dlatego też wyszła do mieszkańców i poinformowała ich, że nie mogą wziąć udziału w 

spotkaniu. Dodała, iż radni zapraszani są na spotkania, które ich dotyczą, natomiast nie ma 

obowiązku zapraszania ich na spotkania, które przypisane są obligatoryjnie tylko do organu, 

gdyż są to spotkania zamknięte. 

Pani Burmistrz podkreśliła, iż jest na bieżąco z mieszkańcami, których bezpośrednio dotyczy 

inwestycja i zapewniła, że na spotkaniu użyła wszelkich możliwych argumentów popierających 

południowy przebieg inwestycji. Przypomniała, iż jest to inwestycja rządowa i nie ma wpływu 

na to jakie ustalenia zapadną ze strony rządu i CPK. Miasto może wnioskować, lobbować za 

najkorzystniejszym dla nas wariantem, natomiast nie ma wpływu na decyzje, które tak 

naprawdę podejmowane są odgórnie. 
 

Radna odparła, iż nie zgadza się ze stanowiskiem, że Pani Burmistrz nie ma obowiązku 

informowania radnych o spotkaniu. Przypomniała, iż radni zostali wybrani przez mieszkańców 

Brzezin, a sprawa kolei jest dla nich bardzo istotna. Dodała, iż Pani Burmistrz nie konsultuje się 

w tej sprawie z mieszkańcami, ani też się z nimi nie spotyka, ponieważ nie można nazwać 

spotkania z jedną osobą jako wyjścia do mieszkańców, których ten problem dotyka. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż bezpośrednio po spotkaniu z CPK spotkała się z 

zainteresowanymi mieszkańcami. CPK zdecydowało, że spotkanie będzie zamknięte. Jeśli 
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dojdzie do kolejnego spotkania Pani Burmistrz zapyta, czy jest możliwość udziału w nim 

radnych. 

Radny Dariusz Guzek powiedział, iż radni nie stawiają się kontrą w stosunku do Pani Burmistrz, 

wręcz przeciwnie – również chcieliby pomóc i mieć wpływ jako samorząd na przebieg trasy 

szybkiej kolei. 
 

Radny Przemysław Maślanko odnosząc się do spotkania z 12 kwietnia z dyrektorami szkół i 

przedszkoli odnośnie naboru do placówek zapytał, czy wiadomo jaka liczba dzieci uchodźców 

przystąpiła do naboru i czy szkoły są przygotowane na ich przyjęcie? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż na chwilę obecną mamy utworzone trzy oddziały 

przygotowawcze dla dzieci z Ukrainy (około 45). Przygotowano opiekunki z Ukrainy, które 

zajmować się będą tłumaczeniem, więc nie ma żadnych obaw. Jeśli będzie większa liczba dzieci 

najprawdopodobniej zostanie utworzony specjalny oddział przedszkolny, w którejś ze szkół 

dedykowany tylko i wyłącznie dla tych dzieci. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała o opublikowaną przez Urząd Marszałkowski 4 

kwietnia br. listę projektów wybranych do dofinansowania w ramach Konkursu z Poddziałania 

4.1.2. Odnawialne źródła energii w ramach RPO WŁ na lata 2014-2020, na której nasz projekt 

znalazł się na 40 miejscu listy rezerwowej. Poprosiła o szerszą informację w tym temacie. 
 

Naczelnik Wydziału Projektów Rozwojowych Marcin Pluta poinformował, iż wydział 

przygotował stosowną dokumentację, a umowy z mieszkańcami zostały zawarte. Kryteriami, 

które spowodowały, że nie dostaliśmy się na listę podstawową były: koszty kwalifikowane 

potrzebne na wyprodukowanie 1MW i na wyprodukowanie 1MWh. Oba te kryteria odnosiły się 

do kosztów kwalifikowanych całego przedsięwzięcia, a zatem w szczególności do wartości 

instalacji fotowoltaicznej, którą założyliśmy sobie w analizach finansowych, w studium 

wykonalności oraz we wniosku o dofinansowanie. Cena za instalację fotowoltaiczną, którą 

Miasto wskazało we wniosku o dofinansowanie była cena rynkowa. Zostało to sprawdzone, 

wzięto również pod uwagę cenę, która zaoferowała firma, która wygrała poprzednie 

postępowanie przetargowe. Dodatkowo wartość instalacji fotowoltaicznej została skonsultowana 

z działem Politechniki Łódzkiej, który stwierdził, iż wartości w dokumentacji aplikacyjnej są 

jak najbardziej wartościami rynkowymi. Wartości nie zostały zaniżone pomimo tego, iż 

mieliśmy świadomość, że wówczas zwiększylibyśmy swoje szanse na otrzymanie większej 

punktacji. Wiązało się to z tym, że gdybyśmy otrzymali wyższą punktację i przeprowadzili 

postępowanie przetargowe i okazałoby się że wartości przetargowe byłyby wyższe, niż te 

wskazane w dokumentacji aplikacyjnej wówczas Miasto musiałoby ponieść dodatkowy ciężar 

finansowy związany z zapewnieniem dodatkowych środków własnych albo ten ciężar 

musiałoby przerzucić na mieszkańców. Nie chcieliśmy tego robić, gdyż zgodnie z zawartymi 

umowami z mieszkańcami – mieszkaniec ponosi opłaty tylko w wysokości 15% wydatków 

kwalifikowanych plus cały VAT. Sytuacja finansowa Miasta nie pozwoliła na dopłacanie do 

projektu, a z mieszkańcami nie umawialiśmy się na wyższy wkład własny. Dlatego też ceny 

wskazane we wniosku o dofinansowanie – jeżeli chodzi o wartość instalacji - były cenami 

rynkowymi, niezaniżonymi i to spowodowało, że otrzymaliśmy o wiele mniej punktów na tych 

dwóch podstawowych kryteriach odnoszących się do wysokości kosztów kwalifikowanych w 

projekcie, co z kolei spowodowało, iż znaleźliśmy się na 40 miejscu listy rezerwowej.  
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska poprosiła również o rozszerzenie informacji dotyczącej 

zwołania rady budowy odnośnie budowy kanału, która miała miejsce 21 kwietnia. 
 

Pani Burmistrz poinformowała, iż narady odbywają się cyklicznie i są zwoływane, aby 

monitorować przebieg inwestycji i ustalania z wykonawcą, czy są jakieś zagrożenia w zakresie 

realizacji inwestycji. Narada dotyczyła tematu wzrostu kosztów budowy kanału, przewidywana 

kwota na dzień zwołania narady to około 1mln zł. Wpłynęło już pismo od wykonawcy w tej 
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sprawie. Wynika to ze wzrostu cen materiałów budowlanych, głównie stali. Podobna sytuacja 

jest w przypadku inwestycji na ul. Św. Anny – wykonawca złożył już wniosek o waloryzację 

umowy i na chwilę obecną jest to kwota około 600tys. zł. 
 

Głos zabrał radny Daniel Szymczak, który stwierdził iż dziwią go słowa Pani Burmistrz, gdyż 

niedawno sam zadał pytanie, czy inwestycja nie jest zagrożona i czy wszystko przebiega 

pomyślnie i uzyskał odpowiedź, że „na razie wszystko jest ok i finansowo na razie też wszystko 

wystarcza”, a teraz się okazuje, że jednak będziemy musieli dołożyć 1 mln zł do tego projektu. 

Radny zapytał, czy z infrastrukturą jest coś nie tak, ponieważ wciąż na ul. Mickiewicza z 

pierwszej studni wypompowywana jest woda. Być może natrafiliśmy na nitkę źródlaną z wodą, 

która ciągle zalewa i to powoduje wzrost kosztów. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż sam proces technologiczny budowy kanału przebiega bez 

zakłóceń. Woda w studni bierze się stąd, że do turbiny która robi odwiert pobierana jest woda z 

hydrantu, bo inaczej instalacja nie mogłaby działać. 
 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Daniel Szymczak zgłosił interpelację w sprawie oświetlenia ulicznego. Uzasadnił ją tym, 

iż w budżecie pojawiły się wolne środki, z których można byłoby sfinansować montaż nowych 

latarni w mieście. 

Interpelacja zostanie złożona na piśmie. 
 

Pani Burmistrz odnosząc się do złożonej interpelacji powiedziała, że z wolnych środków w 

pierwszej kolejności musimy zabezpieczyć inwestycje, które są w trakcie realizacji, czyli 

budowę kanału i ul. Św. Anny. 

Poinformowała, iż zleciła ponowne kosztorysowanie projektu na ul. Słoneczną. 

Dzisiaj zostanie ogłoszony przetarg na halę sportową. 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, co do otrzymanych odpowiedzi na złożone interpelacje. 

 

7. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich.    

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała kierownik MOPS-u ile złożono wniosków w 

ramach pomocy Ukraińcom i jakie to są kwoty? 
 

Kierownik MOPS-u Teresa Kwiecień odpowiedziała, że w chwili obecnej pomocą objęto 110 

dzieci i 107 dorosłych. Wypłaty już poszły, każdy otrzymał po 300,00 zł. Mieszkańcy Brzezin, 

którzy przyjęli uchodźców również w dniu wczorajszym otrzymali z tego tytułu środki w 

wysokości 40zł/dzień od osoby. W sumie w dniu wczorajszym wypłacono 101.800,00 zł. 
 

Radna dopytała, czy uchodźcy mogą składać również wnioski o zasiłki rodzinne? 
 

Pani Kierownik odpowiedziała, że uchodźcy mogą składać wnioski o zasiłki, jak również o 

500+. Dodała, iż dwie rodziny złożyły wniosek o pomoc w formie zwykłego zasiłku celowego, 

który to otrzymały. 
 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz zapytała Kierownika Biura Projektów Rozwojowych czy 

Miasto będzie aplikować o środki z NFOŚiGW w ramach programu „Ciepłe mieszkanie”? 
 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, iż pytania zadawane są do kierowników jednostek 

organizacyjnych miasta oraz prezesów spółek miejskich i w związku z tym poprosił radną, aby 

swoje pytanie zadała w wolnych wnioskach.  
 

Radna odparła, iż w takim razie złoży w tej sprawie interpelację. 
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8.  Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

2021r. 

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł przedstawił sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2021r. – w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

9. Informacja o stanie dróg gminnych na terenie Miasta Brzeziny i podsumowanie akcji 

zimowego utrzymania dróg.  

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła informację nt. stanu dróg 

gminnych na terenie Miasta Brzeziny i podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg  – w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

10. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli złożonych przez 

zainteresowanych wniosków o najem socjalny lokalu. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Tomczak-Dratkiewicz przedstawiła wyniki kontroli 

złożonych przez zainteresowanych wniosków o najem socjalny lokalu – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 
 

Radni nie mieli pytań.  
 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 20-minutową przerwę. 
 

Przerwa. 
 

Wznowienie obrad. 
 

Na posiedzenie przybył spóźniony radny Adam Durański. 
 

11.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 

 

11.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2022–2025 

Skarbnik Miasta Izabela Kolasa przedstawiła projekt uchwały - w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo Budżetowej Marek Matyszczak odpowiedział, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

8. – „za”, 

3. – „przeciw”, 

2. – „wstrzymujących się od głosu”, 

1. – nieobecny podczas głosowania. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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11.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2022 rok 

Skarbnika Miasta Izabela Kolasa przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Dyskusja. 

 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała na co dokładnie mają zostać przeznaczone 

środki zapisane w rozdziale 75023 jako „zwiększenie planu wydatków o kwotę 500.000,00 zł w 

związku z zabezpieczenie, środków finansowych na bieżącą działalność statutową Urzędu”? 

 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że w związku ze wzrostem inflacji i cen planowane jest 

podniesienie wynagrodzeń urzędników. Dodała, iż globalnie kwota może wydawać się duża, 

jednak w przeliczeniu na 67 pracowników byłaby to „na rękę” kwota niecałe 560,00 zł (przy 

założeniu, że podwyżki miałyby być od maja i byłyby „po równo”). Zdaniem Pani Skarbnik nie 

jest to wygórowana kwota, a każdy widzi jak wszystko drożeje. Urząd nie może pozwolić sobie 

na to, żeby pracownicy się zwalniali i szukali pracy, gdzie indziej. 

 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz zapytała, czy będą to podwyżki jednorazowe, czy 

przyznane na stałe? 

 

Pani Skarbnik odpowiedziała, iż jest to podwyżka do pensji zasadniczej. 

 

Radny Daniel Szymczak dopytał, czy podwyżka w kwocie około 500,00 zł to kwota brutto, czy 

netto? 

 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że to 560,00 zł na rękę. Dodała, że w kwocie 500.000.00 zł 

zabezpieczone są zarówno środki na podwyżki dla pracowników, jak i ich pochodne (FP, ZUS). 

Brutto byłoby to 770,00 zł. 

 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała, kiedy ostatnio w Urzędzie były podwyżki i w 

jakiej wysokości? 

 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że ostatnio podwyżki były w tamtym roku, jednak nie potrafi 

powiedzieć w jakiej wysokości, ponieważ na ten moment nie ma takiej wiedzy. Dodała, iż widzi 

konieczność podniesienia pensji, ponieważ pracownik usatysfakcjonowany ze swojego 

wynagrodzenia też inaczej pracuje. 

Ubiegłoroczne podwyżki były zaplanowane w budżecie, ponieważ wzrosła płaca minimalna. 

Przychodzą do pracy nowi pracownicy i dochodzi do sytuacji kiedy pensje starych pracowników 

zrównują się z pensjami nowych pracowników. Pracowników trzeba też docenić i wynagrodzić 

za ich pracę. 

 

Radni nie mieli więcej pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Finansowo-Budżetowej? 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo Budżetowej Marek Matyszczak odpowiedział, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

8. – „za”, 

3. – „przeciw”, 

3. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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11.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze 

środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej Łódzkie sp. z o.o. z siedzibą 

w Radomsku 

Zastępca Burmistrza Jakub Piątkowski przedstawił projekt uchwały – w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

 

Dyskusja. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zapytał, jaki był powód zmiany decyzji co 

do planowanej ilości budowanych budynków? 

 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, że z uwagi na bieżącą sytuację i drastycznie rosnące ceny 

pierwotnie planowano wybudowanie tylko jednego budynku, dopiero później kolejnych dwóch. 

Po konsultacji z SIM-em ustalono, że jednak lepiej od razu zawnioskować o całą kwotę i 

przyśpieszyć budowę również i dwóch pozostałych bloków. 

 

Radny Daniel Szymczak zapytał, kiedy planowane jest zakończenie budowy bloków oraz kto i 

kiedy będzie mógł się o nie starać, w jakim trybie, gdzie złożyć dokumenty?  

 

Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż spółka planuje, że pod koniec roku w listopadzie „uda im 

się wbić szpadel i rozpocząć budowę”. Nabór odbędzie się w oparciu o regulamin, który 

opracowywać będzie Rada Miasta. Dodał, iż chciałby, aby skład komisji mieszkaniowej 

przyznającej mieszkania  był bardzo szeroki i złożony głównie z radnych (ze wsparciem ciał 

eksperckich), aby wykluczyć domniemanie, że „mieszkanie przyznano po koleżeńsku”. 

Zakończenie budowy planowane jest na koniec przyszłego roku. 

 

Radni nie mieli więcej pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durańki poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.      
  

Po odczytaniu projektu uchwały przez Zastępcę Burmistrza, Przewodniczący Rady Miasta 

poddał projekt pod głosowanie. 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dalszego udziału Miasta Brzeziny w 

Lokalnej Grupie Działania – Stowarzyszeniu Na Rzecz Rozwoju Społeczności Lokalnej 

"Mroga" 

Zastępca Burmistrza Jakub Piątkowski przedstawił, a następnie odczytał projekt uchwały – w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Dyskusja. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zapytał, jakie korzyści Miasto czerpie z 

udziału w Lokalnej Grupie Działania – Stowarzyszeniu Na Rzecz Rozwoju Społeczności 

Lokalnej "Mroga", czy ta współpraca ma sens? 
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Zastępca Burmistrza odpowiedział, iż uczestnictwo w w/w grupie ma jak najbardziej sens, 

ponieważ dzięki temu na ul. Sportowej powstał plac zabaw dla dzieci. Ponadto złożyliśmy 

wniosek na potrzebną infrastrukturę do Muzeum Regionalnego w Brzezinach. Ponadto należące 

nam się środki systemowe będziemy chcieli wykorzystać jako wkłady własne do projektów w 

ramach naborów, które ogłasza Urząd Marszałkowski. 
 

Pani Burmistrz dopowiedziała, iż przygotowywany jest wniosek na zagospodarowanie terenu 

wokół ścieżki koło Lidla i będzie się to odbywało z udziałem środków ze Stowarzyszenia 

„Mroga”, które zabezpieczą nam wkład własny do tej inwestycji.  
 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz poinformowała, iż dzięki temu, iż Miasto jest uczestnikiem 

w Lokalnej Grupie Działania mieszkańcy również mogą korzystać z dofinansowania w ramach 

otwierania działalności gospodarczej. Z posiadanych informacji radna wie, iż wiele osób 

aplikowało o te środki i kryteria są dużo łatwiejsze, niż w ramach RPO. 
 

Zastępca Burmistrza przyznał radnej rację. Powiedział, iż zapomniał wspomnieć, iż mieszkańcy 

również mają możliwość wnioskować o kwoty na podjęcie i rozwój działalności gospodarczej. 

Dotyczy to również organizacji  pozarządowych, które również mogą składać takie wnioski, a 

wszystko dzięki temu, iż jesteśmy członkiem tej grupy działania. 
 

Radni nie mieli więcej pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durańki poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Wynik głosowania: 

14. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

11.5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w 2022 roku 

Zastępca Naczelnika Wydz. RI Agnieszka Guzek przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu 

do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, jaka była opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego? 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durańki poinformował, iż komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Zastępcę Naczelnika Wydz. RI, Przewodniczący Rady 

Miasta poddał projekt pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

13. – „za”, 

  1. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
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12. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny Dariusz Guzek podziękował Pani Burmistrz za modernizację ul. Składowej oraz 

wykonanie nakładki asfaltowej na skrzyżowaniu ulic Czartoryskiego/Sejmu Wielkiego. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki zadał 3 pytania: 

1. Czy odbyły się już konsultacje między wykonawcą inwestycji odnawialnych źródeł energii, a 

Miastem?, 

2. Co z przejściem dla pieszych przy ul. Głowackiego/Tulipanowej?, 

3. Czy kiedykolwiek w mieście odbyła się konsultacja z mieszkańcami w sprawie budowy 

spalarni odpadów komunalnych? 
 

Pani Burmistrz odnosząc się do1  pytania odpowiedziała, że po zakończeniu sezonu wykonawca 

przyjedzie na spotkanie, podczas którego zostaną omówione formy i termin przeglądu pomp i 

instalacji fotowoltaicznych. Dla każdego użytkownika zostanie założona książka obiektu 

budowlanego, aby wszystkie kontrole i przeglądy były w nią wpisywane. 

Odpowiadając na 2 pytanie Pani Burmistrz powiedziała, że problem polega na tym, że wjazd z 

posesji naprzeciwko zejścia dla pieszych pokrywa się z chodnikiem, co jest niedopuszczalne 

prawem. W związku z tym trzeba tak zaprojektować przejście i przesunąć zjazd z chodnika po 

stronie bloku, żeby nie kolidował z wjazdem z posesji. Ponadto zgodnie z nowym prawem 

budowlanym szerokość przejścia dla pieszych musi mieć 4 metry. 

Odnosząc się do 3 pytania powiedziała, iż nie prowadziła żadnych konsultacji z mieszkańcami 

w sprawie spalarni  śmieci i nie miała żadnych propozycji w tym temacie. 
 

Radna Ilona Redlińska poprosiła o przycięcie drzew na Pl. Jana Pawła II. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że zleci przycięcie drzew. 
 

Radna Małgorzata Polewczak zapytała, czy przy inwestycjach na stadionie byłaby możliwość 

zabezpieczenia dodatkowych sanitariatów, gdyż podczas masowych imprez jeden TOI TOI to 

zdecydowanie za mało? 
 

„Na razie będziemy musieli się wspierać z istniejącej infrastruktury. Na przyszły rok będziemy 

zabezpieczać sanitariaty” – odpowiedziała Pani Burmistrz. 
 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska poruszyła 2 kwestie: 

1. Fatalnego stanu ul. Przemysłowej w związku z budową ul. Wodociągowej – poprosiła, aby 

inwestor, który korzysta z ulicy poprawiał stan nawierzchni. 

2. Harmonogramu oczyszczania ulic – powiedziała, iż po zimie w mieście jest bardzo brudno i 

poprosiła o bieżące oczyszczanie ulic. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w chwili obecnej ul. Przemysłowa stała się drogą dojazdową 

do inwestycji. Zaplanowana jest naprawa tej drogi po zakończeniu inwestycji, gdyż w chwili 

obecnej nie ma to sensu. 

Dodała, iż w dniu dzisiejszym podpisała umowę na zakup zamiatarki i ma nadzieję, że wkrótce 

sprzęt będzie wykorzystywany do oczyszczania ulic. Obecnie ulice zamiatane są ręcznie. 
 

Radna odparła, iż do zakończenia inwestycji pozostało kilka miesięcy, a stan drogi 

uniemożliwia mieszkańcom bezpieczne poruszanie się pojazdami. W związku z tym prosi, aby 

wykonawca spróbował wczuć się w sytuacje tamtejszych mieszkańców i w miarę możliwości 

uzupełniał powstałe ubytki chociażby piachem. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż rozmawiała z przedstawicielami firmy, którzy obiecali 

uzupełnianie ubytków powstałych wskutek eksploatacji drogi przez ich pojazdy. 
 

Radny Przemysław Maślanko poinformował, iż podczas Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

poruszono temat Dni Brzezin, które jak wiadomo w tym roku nie będą organizowane. Niemniej 

jednak Miasto planuje atrakcje i zabawy z okazji Dnia Dziecka. Członkowie komisji chcieliby 
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włączyć się w te działania i zorganizować współtowarzyszącą imprezę sportowo-rekreacyjną. 

Dlatego też chcieliby poznać harmonogram imprezy, aby mogli taką imprezę zaplanować. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż w tym roku Miasto nie może sobie pozwolić na organizacje 

imprezy w takiej formie jak miało to miejsce w poprzednich latach. Niemniej jednak zarówno 

Miejski Dom Kultury, jak i Centrum Kultury Fizycznej planują organizację różnych atrakcji i 

zabaw, także sportowych zarówno dla dzieci jak i starszych mieszkańców Brzezin. Ponadto 

Muzeum Regionalne tak, jak w poprzednich latach, planuje cykl koncertów rozpoczynających 

się już 1 maja występem Lidii Kopani. Organizacje pozarządowe planują także zorganizować 

atrakcje dla dzieci.  
 

Radny Daniel Szymczak odnosząc się do słów Pani Burmistrz powiedział, iż chyba się nie 

zrozumieli z radnym, gdyż zaproponował on pomoc ze strony radnych, również tych 

prowadzących stowarzyszenia sportowe w organizacji imprez sportowych dla dzieci, a 

tymczasem okazuje się że Miejski Dom Kultury będzie organizował jakieś atrakcje, o których 

radni jak zwykle nic nie wiedzą. Radny ubolewa, iż w dalszym ciągu nie ma właściwego 

przepływu informacji między Burmistrzem, a radnymi. 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż z przyczyn od niej niezależnych nie mogła uczestniczyć w 

posiedzeniu komisji, więc trudno jest jej się odnieść. Poprosi, aby dyrektorzy przygotowali 

harmonogram działań kulturalno-sportowych na cały okres wakacyjny i zostanie on przekazany 

radnym, którzy będą mogli włączyć się w ich organizację. Dodała, iż cały czas działa Klub 

Brzezińskich Dzików, z którymi radni mogą się kontaktować i włączyć się w organizacje 

działań sportowych. 
 

Radny odparł, iż chodzi również o to, aby Pani Burmistrz była patronem tych wszystkich 

imprez. 
 

Pani Burmistrz podziękowała radnemu i powiedziała, że bardzo chętnie obejmie takie działania 

swoim patronatem. Poprosiła o czas, aby dyrektorzy mogli dopracować harmonogram i 

dodatkowo przygotowali go tak, aby nie pokrywał się z imprezami organizowanymi w 

sąsiednich gminach. 
 

Na zakończenie radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz zachęciła mieszkańców Brzezin do 

składania wniosków w ramach programu „Czyste Powietrze”.  

 

13.  Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LVII sesji Rady Miasta Brzeziny, Przewodniczący 

Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął posiedzenie o godz. 1132 . 
 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „LVII sesja Rady Miasta Brzeziny z 28.IV.2022r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://portal.posiedzenia.pl/brzeziny?. 

 
 

Przewodniczący Rady 

           Grzegorz Maślanko 
 

https://portal.posiedzenia.pl/brzeziny

